
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 20/2023

Aika: 22.8.2023 Paikka: Otakaari 4, aula
kello 17:00

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Maiju Koponen (P 9.2.)
Sofia Ahola (sihteeri) Miika Luhtamäki
Aino Juvakka Elias Pasanen (P 16.1.)
Ella Koivisto Aino Ylänne
Alex Kozorenko (P 7.2.2.) Hilkka Gröhn (P 16.1.)

Poissa: Elias Peltola Tommi Karvonen

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 17:05.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Välitilinpäätös

Kontio ilmoitti, ettei välitilinpäätös ole valmis.
5.2. Tornivaara kertoi, että TEK muistuttaa rahoituksen hakemisesta tarvittaessa

ja, että laskutus tulisi hoitaa samantien tapahtuman jälkeen, eikä vasta
kalenterivuoden lopussa.

5.3. Martti ilmoitti, että pidetään 18.30 kokoustauko.
5.4. Tornivaara muistutti, että nettisivut tulisi pitää ajantasalla ainakin toimareiden

osalta.
5.5. Koponen ilmoitti lähtevänsä tunnin kuluttua.
5.6. Pasanen ilmoitti, että mallilukkariin ohjaava linkki on vanhentunut. Ahola

ilmoitti korjaavansa asian pian.
5.7. Juvakka ilmoitti, että on mukavaa olla jälleen kokouksessa.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Raadin tietoon ei ole tullut uusia jäseniä.
6.2. Raadin palaute

Raati ei ole saanut palautetta.
6.3. Jäsenkeräyksen tilanne

Kideappiin on tehty IK:lle sivusto ja jäsenrekisteri on luotu. Se ei ole vielä
aktviinen, koska haka-kirjautumista ei ole saatu liitettyä kirjautumisen
yhteyteen. Asiaa selvitetään parhaillaan.
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7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Juvakka: Vika työpäivä. Orientaatioviikko jännittää ja innostaa. Aika ei tunnu
riittävän kaikkeen.
Martti: Kesä on mennyt rennosti. Nyt innostaa ja samalla jännittää maisterin
alku.
Ahola: Väsyttävä kesä. Maisterin aloittaminen jännittää ja hirvittää.
Kozorenko: Kesä on ollut mukava. Syksy vähän jännittää ja innostaa. Ajan
riittävyys orientaatioviikolla mietityttää.
Luhtamäki: Kaikki hyvin. Orientaatioviikko hieman stressaa. Tämä viikko vielä
töitä, mikä vähän harmittaa, koska ei saa valmistauduttua orientaatioon
kunnolla.
Grön: Ihan hyvillä fiiliksillä. Kandi on pian valmis. Orientaatioviikon alku
innostaa ja jännittää.
Kontio: Hyvin menee, välitilinpäätös on pitänyt kiireisenä. Nyt meneillään
viimeinen viikko töissä.
Koponen: Hyvin menee, kesä on ollut mukava.
Koivisto: Kiirettä pitää, mutta orientaatioviikko innostaa. Kandi pitäisi saada
valmiiksi pian orientaatioviikon jälkeen.
Pasanen: kiva kesä, kaksi päivää enää töitä. Futismatsi tänään. Kaikkea
kivaa luvassa syksyllä.
Ylänne: Väsyttää, ei stressiä, mutta töitä on paljon.
Tornivaara: Kuuluu kivaa. Yritysesittely pidetty, unelma saavutettu. Syksy
jännittää ja uusi maisteri. Ikävä villapaitoja. Kandi valmistuu pian.

7.2. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat

7.2.1. Orientaatioviikon aikataulu
Kipparit esittelivät orientaatioviikon aikataulua
Pasanen, Koponen ja Karvonen menevät edustamaan kiltaa
Teekkarielämää -ohjelmaan dipoliin killan lipun kanssa, mikäli muita
toimihenkilöitä ei ole käytettävissä.
Maanantain haalareiden sovitus. Tapahtuman ruoasta vastuussa
Martti ja Ahola
Koponen ja Tornivaara jakavat haalareita tiistaina.
Peltola ja Karvonen hakevat ja jakavat kuohuviinit tiistaina
haalarigaalassa.

7.2.2. Raadin härpäke
Hopeiset glitterhenkselit, tilataan mahdollisimman nopeasti. Mallilla ei
ole väliä, puheenjohtajat tilaavat.

7.3. Menneet tapahtumat
7.3.1. Killan kesäpäivä

Tapahtuma meni hienosti. Yhden päivän tapahtumaformaatti oli
pidetty.
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7.3.2. ENG kv tutoreiden koulutus
Hyvä tapahtuma. MK & IK :n edustus aktiivisesti paikalla, KIK ei.
Koulun henkilökuntaa oli paikalla pitämässä info luentoa hyödyllisistä
asioista, jotka kv-opiskelijan tulee ottaa huomioon muuttaessaan
Suomeen. Juvakka jakaa tapahtumassa läpikäydyt materiaalit.
Paikalla oli kokonaisuudessaan 10 aktiivista maisteri-ISOa.

7.3.3. MAIK-varaslähtö
Kiitos MAIK! IK:n fukseilta oli heikohko edustus. Pohdittiin mahdollisia
syitä tähän ja sitä, miten markkinointia voisi parantaa.

7.4. Syksyn tapahtumien yleiskatsaus
Tornivaaran johdolla käytiin läpi syksyn tapahtumat.

8. YHTEISET
8.1. Periodin I vakiokokousaika

Päätös: I-periodin vakiokokousaika ti klo 16.30.
8.2. Kulkuoikeuksien myöntäminen kiltalaisille

Pidetään yhteiskokous MK:n kanssa asiasta, jonka jälkeen tehdään päätös
miten ja millä periaatteilla pidennettyjä kulkuoikeuksia kiltahuoneelle
myönnetään kiltalaisille.

8.3. Killan omaisuuden lainaaminen ja vuokraaminen
Isommista ja arvokkaammista killan tavaroista laaditaan vuokrahinnasto,
jonka perusteella niitä vuokrataan. Kaikista tavaroista laaditaan excel, kuka
on lainannut, mitä ja milloin.

8.4. Raadin virkistys
Pohdittiin mahdollista virkistystä syksylle. Keskustelua jatketaan
orientaatioviikon jälkeen. Puheenjohtajisto miettii sopivia päivämääriä.

8.5. Aalto Party
Pidetään rastia, jossa tehdään kakkuja Aalto partyssä 5.9. Tornivaara hankkii
kakkuaineet, koko raati osallistuu rastin pitämiseen.

8.6. ISO-vastaavien tiedottaminen
Tehdään Telegram-ryhmä, jossa on raati ja ISOvastaavat.

8.7. Vuosijuhlaedustukset
8.7.1. Lämmönsiirto XI

Päätös: Valitaan killan edustajaksi Vilma Martti Joonatan
Seppäsen lisäksi.

8.7.2. Diskonttaus 57
Tiedustellaan toimarien halukkuutta osallistua IK:n edustajina
Diskonttaukseen. Raadista edustusta ei löydy, koska Diskonttaus
on päällekkäin puoli Hermannin kanssa.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. “Pronssisen ansiomerkin toimikunta”

Päätös: Perustetaan työnimikkeellä pronssisen ansiomerkin toimikunta,
jonka tehtävänä on selvittää ja kehittää killalle kolmas ansiomerkkitaso.
Vilma Martti toimikunnan puheenjohtajaksi.
Päätöksen virallistaminen vaatii yhden ylimääräisen killan kokouksen. Kokous
järjestetään viikolla 38 tai 39.
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9.2. Student Organization Wellbeing
Martti osallisena. Oli afterworkit viikolla, joihin Martti ei päässyt.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. SKOL yhteistyö

Kilta on saanut SKOL:lta tarjouksen someyhteistyöstä, jonka hinta ja
sisältö tarkentuvat, kun Tornivaara kokoustaa SKOL:n kanssa asiasta
perjantaina.

11. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
11.1. Ei esille tulleita asioita.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Ei esille tulleita asioita.

13. IE-Perhe
13.1. Syksyn tapahtumat

Pasanen ja Ylänne antoivat katsauksen tuleviin tapahtumiin.
13.2. Toimikuntien tilanne

PikkuIE virkistys pidetty, oli hauskaa. Eilen lukkaritoimikunta virkistäytyi, viisi
lukkaria paikalla, lukkaritoimikunnalta kaivataan aktiivisempaa osallistumista
tulevien sitsien suhteen. Tarvitaan lisää nuorempia jäseniä, jotta laulukulttuuri
säilyy.

14. FUKSITOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita.

15. MAISTERITOIMIKUNTA
15.1. Tilannekatsaus

Hyvin kiireinen elokuu. Juvakka kertoi saaneensa paljon ihania viestejä
uusilta maisteriopiskelijoilta, joita on yhteensä noin 170. Tutorit ovat olleet
todella aktiivisia. Noin 80 maisterifuksia ilmoitti osallistuvansa
orientaatioviikolle.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Laskut ja kulukorvaukset

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat laskut ja kulukorvaukset.
16.2. Budjettikatsaus

Budjetti käytiin Kontion johdolla läpi niiltä osin, kun toimikuntien
puheenjohtajia oli kokouksessa enää paikalla.

16.3. Kide.app
Kontio esitteli kideappin toimintaa ja admin-oikeuksia.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita

19. M.E.T.A.
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19.1. Lautta
Tornivaara keskustelee lauttatoimikunnan puheenjohtajien kanssa kuluneesta
keväästä ja tulevasta syksystä.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Päätetään poikkeusajankohta kyselyn avulla Telegram-viestipalvelussa.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 19.39.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Sofia Ahola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 22.8.2023
Otakaari 4 LIITE 1
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 22.8.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

HD-Group Oy Haalarit 3736.50
Lotta Aalto IK goes Porvoo, jäätelöt 84.80

Theo Desroches Kahvia 7.35

Fanni Mattsson Kunniajäsenen taskumatti 79.00

Kalle Koskela Saunalautalle bensaa 100.00

Kalle Koskela Saunalautalle polttopuita (maksettuin 1kpl sen illan
käyttäjien kesken)

38.85

Elias Pasanen IE-virkistyksen tarvikkeet. ruoat ja laivamatkat.
105+26.94+178.50+11.30+1.85+39.69

363.28

Rasmus Kontio Raadin kesäpäivien ruokaostokset. (314.84 € + 17.22
€ / 2) = 323.45 € 323,45

Elias Pasanen Raadin kesäpäivät menomatka: Jousenkaari 5--->Prisma
Lappeenranta (Puhakankatu 9)--->Kiekunpolku 109

66.25

Elias Pasanen Raadin kesäpäivät tulomatka: Kiekunpolku 109--->Kotipizza
(Lavolankatu 10)--->Jousenkaari 5

66.00

Rasmus Kontio Kopiopaperia ja kansio välitilinpäätöstä varten. 9.98

Rasmus Kontio Kopiopaperia ja kansio välitilinpäätöstä varten 9.98

Simo Viljami Kauppila 98E5 bensaa saunalautalle part 2 91.97



Aino Tornivaara Saunalautan omistajanvaihdos Traficomin verkkopalvelussa 25.00

Lassi Mäkelä Toiminnantarkastajien virkistävä päivällinen välitilinpäätöstä
tarkastaessa (toiminnantarkastajien budjetista).

40,98

Ilmari Oinonen Kahvia kiltikselle+Kahvimaitoa kiltikselle 84.52

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

Suomen Kilpipalvelu Oy IE-laatat 22.00 19.5.2023

Otaniemen Venekerho Ry Jäsenmaksu, laituripaikka, avaimet 440.00 6.6.2023

Myy Ry
IKxMyyxVasara sitsien

kulujentasaus 232.50
11.6.2023

Aalto-yliopiston
Ylioppilaskunta Tilavuokrat ajalta 26.4.-24.5.2023 860.00

7.7.2023

Vanessa Iglesias
Hermannin koktailtilaisuuden

valokuvaus 300.00
19.7.2023

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


